

GREIPSTAD



SKYTTERLAG

Referat

STYREMØTE I UNGDOMSUTVALGET

Skytterhuset på Stemtjønn 23. april 2013 kl 19.00 – 20.30

Tilstede: Johan Sørli, Lars Fredrik Gyland, Ragnar Isugnset, Kåre Brekke, Marte Skisland, Harald Johan Høyland og Svein Jåtun.

Møteleder og referent: Lars Fredrik Gyland

1. Referat fra forrige styremøte.

Referatet ble godkjent uten merknader.

2. Foreldremøte 2. mai. Informasjon til foreldrene om aktiviteter og opplegg fremover.

Det var enighet om at det bør arrangeres et foreldremøte 2. mai hvor foreldre får mer informasjon om opplegg for stevner, påmelding, lån av våpen og hjelp på standplass. Gyland skriver et notat som kan deles ut på møtet. Svein Jåtun og Lars Fredrik Gyland tar ansvar for å gjennomføre informasjonssmøte.

3. Drøfting av tiltak for å følge opp rekrutteringsskyttere på stevner sommeren 2013.

- Avgrensing til karusellstevner. Skytterlaget forsøker å følge opp disse stevnene spesielt:
 - 1. mai Greipstadstevnet og Søgnestevnet
 - 8- 9. mai Skagerakstevnet
 - 20. mai Øvrebøstevnet
 - 20. mai Sørlandsstevnet 20. mai.
 - 14-15/6 Birkenes-stevnet.
 - 14-15/6 Lillesand-stevnet
 - 24/8 Samlagsstevnet, Lillesand
- Ansvarlig for felles påmelding. Johan Sørli vil kunne ta ansvar for koordinering av påmelding på disse stevnene.
- Ansvar for våpen og oppfølging på de enkelte stevner (kan gjerne deles mellom flere i ungdomsutvalget). Kåre Brekke tar et spesielt ansvar for å koordinere at det blir tatt med våpen på disse stevnene.

- Informasjon til foreldre mv. Lars Fredrik Gyland tar ansvar for å skrive et informasjonsbrev med navn og adresser til de som har ansvar for ID, påmelding og våpen. Lars Fredrik tar også ansvar for å legge ut informasjon på hjemmesiden om arrangementer i regi av ungdomsutvalget.
4. **Cuplag for rekrutteringsskyttere fra Greipstad. Hvor mange lag skal vi stille med, og hvordan setter vi sammen lagene?** Det var enighet om at vi forsøker å stille med to lag. Et lag med 3 Juniorer og en Rekrutt og et lag med 1 junior og 3 ASP. Svein Jåtun tar ansvar for å melde oss på.
5. **Aktivitetstiltak i regi av ungdomsgruppa.**
- Uformelt skogsløp for rekrutteringsskyttere. Vi forsøker å få til et slikt arrangement 20 juni. Det skal være fokus på det sosiale. Gyland tar kontakt med Annette for å avklare bistand fra aktivitetsgruppa. På skogsløpet kan både barn og foreldre delta. Vi legger opp til et uformelt arrangement.
 - **Stang og felthurtig for eldre rekrutteringsskyttere.** Vi forsøker å få til en eller flere treninger i sommer med fokus på stang og felthurtig for de eldre rekrutteringsskytterne.
 -
6. **Kjøp av en Sauer links til skytterlaget – søknad om ekstern finansiering.** Gyland tar ansvar for å skrive en søknad til Lion vedr finansiering av links våpen. Vi har stort behov for et slikt våpen i rekrutteringssammenheng.
7. **Eventuelt.** Politiattest til alle i ungdomsutvalget. Svein orienterte om at det blir lagt ut skjema på skytterhuset som medlemmene i ungdomsutvalget kan fylle ut og levere på politistasjonen. Alle i ungdomsutvalget skal ha godkjent politiattest.